
NABIZNABIZ
TEKİRDAĞ TSO Ekonomi demek, 

her şey demektir. Yaşamak 
için, mesut olmak için, 

insanvarlığı için ne lâzımsa 
onların hepsi demektir. 
Ziraat demektir, ticaret 

demektir,çalışma demektir, 
her şey demektir.
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Türkiye'den Yunanistan'a açılan İpsala 
Sınır Kapısı yakınındaki 400 tır ve 100 
küçük araç kapasiteli UMAT İpsala 
İbrahim Girgin Tır Parkı, Türkiye Odalar 
ve Borsalar Birliği (TOBB) Başkanı M. 
Rifat Hisarcıklıoğlu ve Ticaret Bakanı 
Ömer Bolat'ın katılımıyla açıldı. 

Açılışta konuşan TOBB Başkanı M. Rifat 
Hisarcıklıoğlu, İpsala'nın Türkiye'nin 
Avrupa'ya açılan kapısı olduğunu belirterek, 
burasının aynı zamanda verimli tarım 
alanlarıyla Türkiye'yi doyuran, kıymetli ve 
bereketli bir yer olarak öne çıktığını söyledi.
Türkiye'deki çeltik ekiminin 3'te birinin 
burada yapıldığını ve sofraların en çok tercih 
edilen pirinci baldonun burada yetiştirildiğini 
dile getiren Hisarcıklıoğlu, "İşte biz de 

ulaşımın ve tarımın merkezi İpsala'ya yakışan 
eserler kazandırmak için çalıştık. İpsala Sınır 
Kapısı'nı modernize etmek üzere, Trakya'daki 
oda ve borsalarımızda birlikte, 2001'de 
UMAT'ı kurduk. Sonrasında tam 150 günde, 
İpsala Sınır Kapısı'nı modernize ettik ve 
2002'de hizmete açtık. Hem şehrimize ve hem 
de ülkemize kazandırdık." diye konuştu.

Hisarcıklıoğlu, İpsala Gümrük Kapısı'nın 
2012'de Dünya Gümrük Örgütü'nden "Liyakat 
Sertifikası" aldığını, bundan büyük onur 
duyduklarını kaydederek, 2018'de artan ticaret 
hacmini karşılamak üzere kapıyı yeniden 
modernize etmeye başladıklarını, sonrasında 
bir tır parkı ilave ettiklerini ve İpsala'yı en 
modern gümrük kapılarından biri haline 
getirdiklerini anlattı.

Başkan Günay, Ticaret 
Bakanımız Prof. Dr. Ömer 
Bolat ve TOBB Başkanımız 
M.Rifat Hisarcıklıoğlu'nu 
Karşıladı

Başkanımız, TOBB Yönetim Kurulu Üyesi Cengiz 
Günay, Tekirdağ, Edirne ve Kırklareli illeri 
programları öncesinde Ticaret Bakanımız Prof. 
Dr. Ömer Bolat ve TOBB Başkanımız M.Rifat 
Hisarcıklıoğlu'nu karşıladı.

Akabinde, UMAT İpsala İbrahim Girgin Tır Parkı'nın 
açılışını gerçekleştirerek Avrupa'ya açılan sınır 
kapılarımızda incelemelerde bulunuldu. 

Başkan Cengiz Günay; Tekirdağ Merkezli Firmaların 
Temmuz Ayı İhracatı 144,8 Milyon Dolar Olarak Gerçekleşti

Tekirdağ Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı ve TOBB Yönetim 
Kurulu Üyesi Cengiz 
Günay, ihracat rakamları ile 
ilgili yaptığı açıklamada; 
“Tekirdağ merkezli firmalar 
2023 yılı Temmuz ayında 
144.8 milyon dolar ihracat 
rakamına ulaştı. Temmuz 
ayında ilimizden yapılan 
ihracat bir önceki aya göre 
%1,47 azalmış, 2022 yılının 
Temmuz ayına göre %34,7 
artmıştır Temmuz ayında 
Tekirdağ’dan ihraç edilen 
ürünler olarak; Demir ve 
demir dışı metaller, kimyevi 

maddeler ve mamulleri, 
hazır giyim ve konfeksiyon, 
elektrik ve elektronik, tekstil 
ve hammaddeleri, makine 
ve aksamları ile otomotiv 
endüstrisi ön sıraya çıkmıştır. 
Tekirdağ’dan ihraç yapılan 
ülkeler arasında ise ön sırada; 
Almanya, ABD, Bulgaristan, 
İtalya, Fransa, ve Polonya 
yer almıştır. İhracatımızın 
144.8 milyon rakamına 
ulaşmasında rol oynayan 
firmalarımıza ve emeği 
geçenlere teşekkür ediyorum. 
Tekirdağ için çalışmaya 
devam edeceğiz." dedi.

Modernize Edilen 
Pazarkule Gümrük 
Kapısı Hizmete 
Açıldı 9’da

Başkanımız Cengiz 
Günay, Ukrayna 
Tekirdağ Fahri 
Konsolosluğu'nun 
Açılışına Katıldı

3’te

Dış ticarette 
Türk bayraklı 
gemilerin 
kullanımı artıyor
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- "Gümrük kapılarındaki 
modernizasyon ihracatta rekorları 
getirdi"

Rifat Hisarcıklıoğlu, Türkiye'nin 
ihracatının 3'te birini kara yoluyla 
yaptığını belirterek, sözlerini şöyle 
sürdürdü: "Maalesef uzun yıllardır 
sınır kapılarımızı ihmal etmiştik. 
Kilometrelerce uzayan kamyonları 
hep beraber seyrediyorduk. İpsala'da 
sağladığımız başarı örnek oldu ve 
yolumuzu açtı. Daha sonra diğer kara 
gümrük kapıları modernizasyonu, 
işte burada, İpsala'da yazılan başarı 
hikayesi sayesinde ortaya çıktı. 
İpsala'da tecrübemiz ve hükümetimizin 
olumlu yaklaşımı ve 
onayıyla dünyada bir 
ilki gerçekleştirdik. Tüm 
kara gümrük kapılarını 
modernize etmeye 
başladık. Bunu yaparken 
devlete tek kuruş maliyet 
yüklemedik. Tersine, 
daha etkin ve hacimli 
çalışan kapılar sayesinde 
devletimizin vergi 
gelirleri katlanarak arttı. 
12 sınır kapımızı, en ileri 
teknolojiyi kullanarak 
tamamen yeniledik ve 
ülkemize kazandırdık."

Hisarcıklıoğlu, modernize 
edilen sınır kapılarında 
araç ve yolcu geçiş 
hacminin katlanarak 
arttığını, bekleme 
sürelerinin yarıya 
indiğini, böylece ihracatta 
yakalanan rekorların 
geldiğini vurguladı.

- "Ülke ekonomisine, tüccar ve 
sanayicilerimize hayırlı olsun"

TOBB Başkanı Hisarcıklıoğlu, kamu 
ve özel sektör ortaklığıyla hayata 
geçirilen bu uygulamanın dünyada 
da büyük beğeni topladığını, BM 
tarafından ilk defa Türkiye'nin bir 
projesinin dünya çapında "en iyi örnek-
best practise" seçildiğini söyledi.

BM nin, bütün dünyaya "eğer sınır 
geçişlerinizi hızlı ve güvenli hale 
getirecekseniz, Türkiye'nin yaptığı 
gibi yapın" dediklerini aktaran 
Hisarcıklıoğlu, "Tüm bunları oda ve 
borsa başkanlarımız bir araya gelerek 
başardı. Birlikte rahmet ve bereket, 
ayrılıkta azap vardır. Rahmeti ve 
bereketi burada görüyoruz." ifadelerini 
kullandı.

Hisarcıklıoğlu, artık çevre 
coğrafyadaki komşu ülkelere de bu 
modeli anlattıklarını kaydederek, 
"Özellikle Türk Cumhuriyetleri ve 
İslam ülkeleri ile yakın çalışıyoruz. 
Geçmişte, 'oda ve borsalar ne 
yapar?' diye sorarlardı. O günler 
geride kaldı. İşte odalar ve borsalar, 
Türkiye'nin geleceğine böyle yatırım 
yapar, devletine kazandırır, üyesine 
kazandırır. Bu başarının mimarları 
bugün burada bulunmaktadır. Bu 
yatırımda imzası olan oda-borsa 
başkanlarıma teşekkür ediyorum." 
değerlendirmesinde bulundu.

Şimdi de modern bir tır parkını 
İpsala'ya kazandırdıklarını belirterek, 
sözlerini şöyle tamamladı: "Çok 
hoşuma giden bir şey var, ahde 
vefanızı da gösterdiniz. Önceki dönem 
İpsala Ticaret Borsası Başkanımız, 
aziz arkadaşımız, rahmetli İbrahim 
Girgin'in ismini verdiniz. Burayı 
başlatan aslında İbrahim kardeşimizdi. 
Allah kendisinden razı olsun, 
makamı cennet olsun. Tır parkımızın 
Edirne'ye, Trakya bölgemize, 
ülkemiz ekonomisine, tüccar ve 
sanayicilerimize, hayır ve bereket 
getirmesini diliyorum."

-Ticaret Bakanı Ömer Bolat

Ticaret Bakanı Ömer Bolat da 
2023 hedefleri ve Türkiye vizyonu 
çerçevesinde hükümet olarak 
politikaları belirlediklerini, küresel 
gelişmeleri takip ettiklerini, iç ticareti 
düzenlediklerini ve ihracatı artırmak 
için uğraştıklarını belirterek, bu 
çerçevede bugün çok hayırlı ve önemli 
bir açılış için bir arada olduklarını 
söyledi.

Bundan birkaç yıl önce gümrük 
kapılarının yenilenmesi ve 
modernleşmesi konusunda hükümetin 
aldığı karar çerçevesinde Türkiye'nin 
en önemli 13 gümrük kapısının 
TOBB tarafından yenilendiğini ve 
modernleştirildiğini anlatan Bolat, 
sözlerini şöyle sürdürdü: "Bugün 
Güney Avrupa'ya ve Güney Balkanlara 
açılan en önemli kapımız olan İpsala 
Gümrük Kapımızın yenilenmiş haliyle 
tekrar hizmete açılması ve de bu 
çerçevede çok büyük bir tır parkının 
rahmetli İbrahim Girgin'in adı 
verilen tır parkının hizmete alınması 
törenlerini birlikte gerçekleştiriyoruz. 
Allah'tan, hayırlı uğurlu olmasını 
temenni ediyorum. Bu vesileyle 
ülkemizin ticaretine, ihracatının 
artmasına önemli katkılar yapmasını 
niyaz ediyorum. Siz değerli ticaret 
dünyası temsilcilerine, kıymetli 
taşımacılarımıza, şoförlerimize de 
büyük kolaylıkla sağlamasını temenni 
ediyorum."

- "En hızlı işleyen gümrük kapıları 
Türkiye'de"

Bakan Bolat, Ticaret Bakanlığı 
olarak ihracatı artırmaktan, ülkeye 
döviz kazandırmaktan ve dış ticareti 
dengelemekten sorumlu olduklarını 
belirterek, dış ticareti yaparken 
gümrük kapılarının kullanıldığını 
söyledi.

Türkiye'de şu anda toplamda 170 
gümrük kapısının bulunduğunu, 
bunun 152'sinin fiilen işlediğini dile 
getiren Bolat, "Bugün burada açılışını 
yapacağımız gümrük kapısı ve tır 
parkı Avrupa'ya Türkiye'nin yaptığı 

ihracatın yüzde 40'ının geçtiği önemli 
kapılarımız. Dolayısıyla ticareti 
artırmak bizim birinci görevimiz. 
İç ticarette rekabetçi, adil, istikrarlı 
piyasa oluşumunu sağlayarak 
tüketicilerin zarar görmemesi, 
mağdur olmaması yine çok önemli bir 
görevimiz." ifadelerini kullandı.

Bolat, son 20 yılda Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan liderliğinde 
Türkiye'nin her alanda büyük bir 
modernleşme başarısı sağladığını, 
ulaştırma ve altyapıda en modern 
ülkeleri arasında geldiklerini 
kaydederek, bu modernleşmenin 
önemli adımlarından birisinin 
de gümrük kapılarında 
gerçekleştirildiğini anlattı.

Gümrük kapılarındaki değişime işaret 
eden Bolat, şu açıklamalarda bulundu: 
"Avrupa ülkelerine gidebilirsiniz, 
komşu ülkeleri görebilirsiniz. Batıda, 
doğuda, güneyde, kuzeyde en modern, 
en hızlı işleyen ve vatandaşımıza kalite 
ve konfor sağlayan gümrük kapıları 
Türkiye'de. Bu noktada hem Ticaret 
Bakanlığı olarak bizim yaptığımız 
çalışmalar hem de Türkiye Odalar ve 
Borsalar Birliği'nin bünyesinde GTİ 
(Gümrük ve Turizm İşletmeleri) ve 
UMAT ile yaptığımız çalışmalar çok 
başarılı iş birliği projeleri olarak tarihe 
geçmiştir. Bakın İpsala dünyanın 
en modern kapısı olarak ödül aldı." 
Bolat, bu modelin yapılan çalışmalar 
sayesinde tüm İslam ülkelerinde 

uygulanacağını söyledi.

-"700 milyar dolarlık dış ticareti 
gümrük kapılarından yönetiyoruz"

Ticaret Bakanı Bolat, Türkiye'nin 
geçen yıl 254 milyar dolarlık ihracata 
başarısı elde ettiğini, 20 yılda 
yaklaşık 7 ihracat artışı sağladıklarını 
belirterek, gelişmek, modernleşmek ve 
zenginleşmek için yatırıma ve üretime 
ihtiyacın olduğunu söyledi.

"Ticaret ne kadar artarsa büyüme 
ve refah o kadar artar." diye Bolat, 
ticaretin artması için uğraştıklarını, 
bu yıl ulaşacakları yaklaşık 700 

milyar dolarlık dış ticaretin 
gümrük kapılarından 
yönetildiğini, bu nedenle 
gümrüklerin çok önemli 
olduğunu vurguladı.

Bolat, "Gümrüklerde 
çalışan mesai 
arkadaşlarımız ve 
yöneticilerimiz çok kritik 
bir çalışma yürütüyorlar 
ülkemiz adına. Biz onlara 
güveniyoruz, onlardan 
ümitliyiz. Bu dış ticaretin 
etkili, hızlı ve ticareti 
sekteye uğratmayacak 
bir şekilde yapılması için 
bakanlık olarak bütün 
gücümüzle çalışıyoruz. 
İşte gümrük kapılarımızın 
modernleşmesi ve 
yenilenmesi de bu 
amaca matuf olarak 
yapılmaktadır." diye 
konuştu.

Bakan Bolat, Türkiye'nin 
Güney Avrupa'ya ve Güney Balkanlara 
açılan en önemli kapısının İpsala 
olduğunu belirterek, şu bilgileri 
verdi: "Burada 2021'de günlük 481 
ticari araç yani tırlar giriş çıkış 
yaparken bu rakam 2022'de 550'ye 
yükseldi ve geçen yıl 4 milyar dolar 
ihracatımızı İpsala sınır kapısından 
yapmayı başardık. 2021'de günlük 375 
yolcu aracı giriş-çıkış yaparken bu 
sayı, 2022 yılında 1.200 araca çıktı. 
Özellikle bayramlarda ve tatillerde 
bu sayı artmakta. Yap-işlet-devret 
modeliyle İpsala Gümrük Kapısı'nın 
modernizasyonu UMAT'ın çok 
güzel çalışmalarıyla 2021 Haziran'da 
tamamlandı ve modern tesisler 
meydana geldi."

Bolat, burada zaman zaman 
kilometrelerce uzayan araç 
kuyruklarını önlemek için tır parkının 
eksik kaldığını kaydederek, bunu da 
UMAT'ın üstlendiğini söyledi. Toplam 
100 dönümlük alanda çok modern 
bir tır parkının hayata geçirildiğini 
vurgulayan Bolat, sözlerini şöyle 
tamamladı: "Tır şoförlerimizin bütün 
ihtiyaçlarını karşılayacak güzel bir 
tır parkı tesisi de açılarak halka 
tamamlanmış oldu. 400 yüz tır ve 
100 yolcu aracı alan bu tır parkına da 
büyük hizmetler vermiş İpsala Ticaret 
Borsası Başkanı İbrahim Girgin 
kardeşimizin ismi verilmiş. Kendisini 
rahmetle yad ediyorum. Allah 
mekanını cennet eylesin."

UMAT İpsala İbrahim Girgin Tır Parkı hizmete açıldı
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Başkanımız Cengiz 
Günay, Ukrayna Tekirdağ 
Fahri Konsolosluğu'nun 
Açılışına Katıldı
Başkanımız Cengiz Günay Süleymanpaşa ilçemizde hizmet verecek Ukrayna 
Tekirdağ Fahri Konsolosluğu'nun açılışına katıldı.

Günay yaptığı açıklamada; "Ukrayna'nın ilimizde bir temsilciliğinin olması 
iki ülke halkının birlikteliğine önemli derecede katkı sağlayarak, ticaretin 
hızlanması, turizmin gelişmesi ve sanayi ürünlerinin ticaretinin artmasını 
sağlayacaktır. Ukrayna Tekirdağ Fahri Konsolosluğu'nun şehrimize ve 
ülkemize hayırlı olmasını diliyorum." dedi. 

Açılış: Tekirdağ Valimiz Sn. Aziz Yıldırım, Ukrayna Ankara Büyükelçisi Vasyl 
Bodnar, Kültür ve Turizm Müdürümüz Ahmet Hacıoğlu, Ukrayna İstanbul 
Başkonsolosu Roman Nedilskyi ve Tekirdağ Fahri Konsolos Bilal Ahmedov'un 
katılımıyla gerçekleşti.

Başkanımız, TOBB Yönetim Kurulu 
Üyesi Cengiz Günay, Ticaret Bakanımız 
ve TOBB Başkanımızla Birlikte Sınır 
Kapılarında İncelemelerde Bulundu
Başkanımız, TOBB Yönetim Kurulu Üyesi Cengiz Günay, Türkiye Odalar ve 
Borsalar Birliği (TOBB) Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu ve Ticaret Bakanı 
Prof. Dr. Ömer Bolat ile birlikte Hamzabeyli ve Dereköy Gümrük Kapıları'nda 
incelemelerde bulundu. 

Dış ticarette Türk 
bayraklı gemilerin 
kullanımı artıyor
Türk bayraklı gemilerle taşınan dış ticarete konu yük miktarı, 
haziranda geçen yılın aynı ayına göre yüzde 22,9 artarak 2 mily-
on 922 bin tona, konteyner miktarı da yüzde 15,2 artışla 90 bin 
201 TEU'ya yükseldi.

Ulaştırma ve Altyapı Bakanlığı'nın verilerine göre, haziranda dış 
ticaret taşımaları, geçen yılın aynı ayına göre yüzde 2,6 artarak 
33 milyon 722 bin 433 ton oldu.

Bu yıl haziranda limanlarda elleçlenen dış ticarete konu yükün 
yüzde 8,7'si Türk bayraklı gemilerle taşındı. Geçen ay Türk 
bayraklı gemiler ile taşınan yük miktarı, 2 milyon 922 bin 48 ton 
ile geçen yılın aynı ayına göre yüzde 22,9 arttı. Yabancı bayraklı 
gemiler ile taşınan yük miktarı ise 30 milyon 800 bin 385 ton ile 
geçen yılın aynı ayına göre yüzde 1 artış gösterdi.

Ocak-haziran dönemine bakıldığında ise dış ticaret taşımaları, 
194 milyon 518 bin 498 ton oldu. Bunun 14 milyon 375 bin 119 
tonu Türk bayraklı gemilerle taşındı. Söz konusu rakam, geçen 
yılın aynı döneminde 13 milyon 939 bin 905 ton olarak hes-
aplandı. Böylece yılın ilk altı ayında, Türk bayraklı gemilerle 
taşınan yük miktarı da yüzde 3,1 arttı.

Yılın ilk yarısında Türk bayraklı gemilerle taşınan yük cinsler-
ine bakıldığında, makineler, taşıma teçhizatı, aksam ve çeşitli 
parçaları ile konteynerler dikkati çekti. Bu yük cinsinden ilk 
altı ayda 7 milyon 936 bin 648 ton yük, Türk bayraklı gemil-
erle taşındı. Bunu 2 milyon 718 bin 837 ton ile petrol ürünleri 
takip etti. Diğer kategorilerde 1 milyon tonun altında taşımalar 
gerçekleşti.

DIŞ TİCARETE KONU KONTEYNERLERİN YÜZDE 
10,7'Sİ TÜRK BAYRAKLI GEMİLERLE TAŞINDI

Haziranda limanlarda elleçlenen dış ticarete konu 841 bin 420 
TEU konteynerin yüzde 10,7'si Türk bayraklı gemilerle taşındı. 
Geçen ay Türk bayraklı gemilerde elleçlenen dış ticarete konu 
konteyner miktarı geçen yılın aynı ayına göre yüzde 15,2 artış-
la 90 bin 201 TEU, yabancı bayraklı gemilerde elleçlenen dış 
ticarete konu konteyner miktarı ise yüzde 0,1 yükselerek 751 bin 
219 TEU oldu.

Ocak-haziran döneminde ise dış ticarete konu elleçlenen kon-
teyner miktarı 4 milyon 737 bin 340 TEU olurken, bunun 483 bin 
463 TEU'su Türk bayraklı gemilerle taşındı. Söz konusu rakam 
geçen yılın aynı dönemine göre yüzde 4,2 artış gösterdi.

 

Bu dönemde, Türk bayraklı gemilerle taşınan konteynerlerin 298 
bin 621 TEU'su dolu, 184 bin 843 TEU'su boş olarak kayıtlara 
geçti.

kaynak: www.istanbulticaretgazetesi.com
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Emlak için 100 saat, ikinci el taşıt ticareti için ise 35 saat olarak tasarlanan 
eğitimler online ortamda ücretsiz olarak sunulacak. 

Detaylı bilgi için; https://uzmanlik.com/ adresini ziyaret edebilirsiniz.

Emlak ve İkinci El Taşıt Ticareti 
İçin Mesleki Uzmanlık Eğitimleri 

Başkanımız, TOBB Yönetim Kurulu 
Üyesi Cengiz Günay, TOBB Başkanımız 
ile birlikte Yaman Peynircilik Fabrika 
Satış Mağazasını Ziyaret Etti
Başkanımız, TOBB Yönetim Kurulu Cengiz Günay, Tekirdağ, Edirne ve Kırklareli 
illeri programı kapsamında TOBB Başkanımız M.Rifat Hisarcıklıoğlu ile birlikte 
Malkara Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Tevfik Yaman'ın sahibi 
olduğu Yaman Peynircilik Fabrika Satış Mağazasını ziyaret etti. 

Günay yaptığı açıklamada; "Malkara TSO Başkanımıza, Malkara Ticaret 
Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Atila Ayaz ve Yönetim Kurulu Üyelerine 
misafirperverliklerinden dolayı teşekkür ediyorum." dedi.

TOBB Türkiye Kozmetik ve Temizlik Ürünleri Sanayi 
Meclisi Toplantısı, GS1 Türkiye Temsilcilerinin 
Katılımlarıyla İstanbul’da Gerçekleştirildi

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 
(TOBB) Türkiye Kozmetik ve 
Temizlik Ürünleri Sanayi Meclisi 
Toplantısı; TOBB Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcısı ve aynı zamanda 
GS1 Türkiye Vakfı Yönetim Kurulu 
Başkanı Ender Yorgancılar ve TOBB 
Yönetim Kurulu Üyesi Cengiz 
Günay’ın katılımı ile Meclis Başkanı 
Ahmet Pura başkanlığında, özel 
sektör ve sivil toplum kuruluşlarının 
üst düzey temsilcilerinin yoğun ilgisi 
ile TOBB İstanbul Hizmet Binasında 
gerçekleştirildi.  

TOBB Yönetim Kurulu Üyesi 
Cengiz Günay; Ender Yorgancılar’a 
katılımları ve sektöre olan destekleri 
için teşekkürlerini ve TOBB Yönetim 
Kurulu Başkan Yardımcılığı görevi 
için tebriklerini ileterek açılış 
konuşmasına başladı. Günay, bilgi 

sistemlerine daha hızlı ve doğru 
bilgi aktarılmasını sağlayarak 
tedarik zincir yönetiminde etkinliği 
ve verimliliği artırmayı amaçlayan 
GS1 sisteminin önemine değinerek 
konuşmasını sonlandırdı.
 
Meclis Başkanı Ahmet Pura ise; 
GS1 Türkiye Vakfı’na sektöre olan 
desteklerinden dolayı teşekkürlerini 
ileterek konuşmasına başladı. 
Sektör için önem arz eden öncelikli 
sorunların çözümü kapsamında 
GS1 Türkiye Vakfı temsilcilerinin 
desteğinin çok kıymetli olduğunu 
ifade etti. Pura, Meclis Üyeleri’ne 
de yaptıkları çalışmalardan 
dolayı şükranlarını sunarak açılış 
konuşmasını sonlandırdı. 
 
TOBB Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcısı ve 

GS1 Türkiye Vakfı Yönetim Kurulu 
Başkanı Ender Yorgancılar ise; satın 
alınan malı stoktan düşüren, üretilen 
malın hangi firmadan, hangi depodan 
geldiğini, içeriğini anlatan, bütün 
bilgileri kapsayan, veri toplanmasını 
ve toplanan verinin ticari ortaklarla 
paylaşılmasını sağlayan GS1 sistemini 
anlatarak konuşmasına başladı. Ürün 
takibi konusunda da kolaylıklar 
sağlayan sistemin barkod, bandrol 
ve QR kodları ile sağlandığını fakat 
2027 yılı itibariyle sadece QR kodu 
ile devam edileceğini vurgulayan 
Yorgancılar, QR kod ile sağlanacak 
olan kolaylıkların altını çizdi. 
Konu hakkında Meclis Üyeleri 
tarafından gelen soruları yanıtlayarak 
konuşmasını sonlandırdı.
 
Toplantıda Meclis Üyeleri; biyosidal 
ürün ruhsat yenileme süreçlerindeki 
son durumu ele alarak, başta 
halk sağlığı olmak üzere üretim 
süreçlerinin devamlığı için ruhsat 
probleminin bir an önce çözüme 
kavuşturulması gerektiğini ifade etti.  
 
Sektörde önem taşıyan diğer bir 
konu olan Tıbbi Cihazlar mevzuat 
ve uygulamaları hakkında 
değerlendirmede bulunan Meclis 
Üyeleri; Tıbbi Cihaz Satış, Reklam 
ve Tanıtım Yönetmeliği, Tıbbi 
Cihaz Yönetmeliğinde Değişiklik 
Yapılmasına Dair Yönetmelik ve SGK 
Geri Ödeme Uygulamaları hakkındaki 

sorun ve çözüm önerilerini iletti.
 
Kozmetik ürün sektörü mevzuat 
gelişmeleri hakkında değerlendirmede 
bulunan Üyeler, Kozmetik Ürünler 
Yönetmeliğinde yapılan değişiklik 
ile ilgili fikirlerini ifade etti. Ayrıca, 
Kozmetik Ürünlerin İddialarına 
İlişkin Kılavuz Sürüm 6.0 hakkındaki 
sorunlar da ele alındı. Bunların 
yanı sıra; Kozmetik Ürünlerin 
İthalat Denetimi Tebliği Taslağı ve 
Türkiye İlaç Ve Tıbbi Cihaz Kurumu 
Hizmet Bedellerinin Belirlenmesi 
Ve Güncellenmesine İlişkin Usul Ve 
Esaslar konularında son durum ile 
ilgili bilgilendirmeler yapıldı.
 
Sektörde son dönemde üzerinde 
hassasiyetle konuşulan; Kimyasalların 
Kaydı, Değerlendirilmesi, İzni ve 
Kısıtlanması Hakkında Yönetmelik 
hakkında değerlendirme yapılan 
toplantıda, Meclis Üyeleri tarafından 
sorunlar ve öneriler dile getirildi. 
Ayrıca, Tüketici Değerlendirmeleri 
Hakkında Kılavuz Taslağı’na ilişkin 
bilgilendirme yapılarak, sorun ve 
öneriler ifade edildi.
 
Toplantı, Piyasa Gözetim ve 
Denetim Kurumunun tek çatı altında 
toplanması hakkında yapılanma ve 
Avrupa Yeşil Mutabakatı uyumu 
konusundaki gelişmeler hakkında 
değerlendirmelerin yapılmasıyla 
sonlandırıldı.
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Üyemiz Tekirdağ Mektebim Beykent Özel 
Eğitim Hizmetleri Ltd. Şti. Tekirdağ Şubesi 
Arasında İndirim Protokolü İmzalandı
Üye indirim protokolleri 
kapsamında Tekirdağ 
Ticaret ve Sanayi Odası 
(Tekirdağ TSO) ile Oda 
Üyesi Tekirdağ Mektebim 
Koleji arasında iş birliği 
protokolü imzalandı.

İmza protokolüne; Tekirdağ 
TSO Yönetim Kurulu 
Başkanı Cengiz Günay ve 
Mektebim Koleji Tekirdağ 
Şubesi Halkla İlişkiler 
Sorumlusu Burcu Yılmaz 
katılımda bulundu.

İmzalanan protokolle ilgili 
açıklamada bulunan Tekirdağ TSO Yönetim 
Kurulu Başkanı Cengiz Günay; “Mektebim koleji 
Tekirdağ kampüsü hizmetlerinde Tekirdağ Ticaret 
ve Sanayi Odası çalışanlarına ve iştiraklerine 
2023 – 2024 eğitim öğretim yılında yaptıracakları 
sadece yeni kayıtlarda geçerli olmak üzere 

liste fiyatı üzerinden 20% oranında indirim 
sağlanacaktır. Oda üyelerimiz faaliyet belgesi ve 
firma iştirakleri çalışanlarına ait kimlik kartlarını 
ibraz ettiklerinde, belirtilen indirim oranlarının 
/ taksit sayılarının uygulanması için yeterlidir. 
Protokolün iki kurum için hayırlı olmasını 
dilerim.” dedi.

Başkanımız Cengiz 
Günay, Tekirdağ 59 Oto 
Tek Galericiler Sitesinin 
Açılışına Katıldı
Başkanımız Cengiz Günay, Şehrimizde faaliyet gösteren tüm 
oto galeri işletmelerinin tek çatı altında toplandığı “Tekirdağ 59 
Oto Tek” galericiler sitemizin açılışına katıldı.

Günay, "Şehrimizin ve bölgemizin otomotiv sektörünün 
gelişimine katkı sağlayacak galericiler sitesinin hayırlı olmasını 
diliyorum." açıklamasında bulundu.

TOBB Bingöl Genç Girişimciler 
Kurulu Başkanı Faysal Açıkbaş'tan 
Başkanımız Cengiz Günay'a Ziyaret
TOBB Bingöl Genç Girişimciler Kurulu Başkanı Faysal Açıkbaş 
ve eşi, Başkanımız Cengiz Günay'ı ziyaret etti. 

Başkanımız Cengiz Günay ve Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcımız Cemil Koçaş, Arslan Gıda 

Grubu'nun Merkez Ofis Açılışına Katıldı
Başkanımız Cengiz Günay 
ve Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcımız Cemil Koçaş 
Tekirdağ TSO Şarköy 
Temsilcisi Sebahattin 
Aslan'ın Odamız 6. 
Meslek Grubunda faaliyet 
gösteren iş yeri Arslan Gıda 
Grubu'nun merkez ofis 
açılışına katıldı. 

Başkan Günay, yaptığı 
açıklamada; "Yeni iş 
yerinin şehrimiz ve 
ülkemiz ekonomisine hayırlı olmasını temenni eder, bol ve bereketli kazançlar dilerim." dedi.

Şarj ağı işletmecilerine ağ oluşturmaları 
için 31 Ocak 2024'e kadar süre verildi
Elektrikli araç 
kullanıcılarına hizmet 
sağlayan şarj ağı işletmeci 
lisansı sahibi tüzel kişilere, 
şarj ağı oluşturmaları için 
31 Ocak 2024 tarihine 
kadar süre tanındı.

Enerji Piyasası Düzenleme 
Kurumunun (EPDK), Şarj 
Hizmeti Yönetmeliğinde 
Değişiklik Yapılmasına 
Dair Yönetmeliği, Resmi 
Gazete'nin bugünkü 
sayısında yayımlanarak 
yürürlüğe girdi.

Buna göre, 28 Temmuz 
itibarıyla mevcut şarj ağı 
işletmeci lisansı sahibi 
tüzel kişilere, Şarj Hizmeti 
Yönetmeliğinin ilgili 
maddesine uygun olarak şarj 
ağının oluşturulması için 31 
Ocak 2024 tarihine kadar 
süre verildi.

Söz konusu yönetmelik 
kapsamında, şarj ağı 
işletmeci lisansı iptal edilen 

tüzel kişi, bu tüzel 
kişilikte yüzde 10 
veya daha fazla paya 
sahip ortaklar ile 
lisans iptal tarihinden 
önceki bir yıl içinde 
görevden ayrılmış 
olanlar dahil, yönetim 
kurulu başkan 
ve üyeleri, lisans 
iptalini takip eden 3 
yıl süreyle şarj ağı 
işletmeci lisansı alamayacak, 
lisans başvurusunda 
bulunamayacak, lisans 
başvurusu yapan tüzel 
kişiliklerde doğrudan 
veya dolaylı pay sahibi 
olamayacak ve yönetim 
kurullarında görev 
alamayacak.

Aynı yönetmelikteki süre 
uzatım talebine ilişkin 
"yürürlükteki lisans süresinin 
bitiminden en erken 9 ay, 
en geç 3 ay önce" ibaresi 
yürürlükten kaldırıldı.

Öte yandan, aynı 

yönetmeliğin 3'üncü 
maddesinde yer alan 
serbest erişim platformunu 
tanımlayan "Mevcut 
tüm şarj istasyonlarının 
gerçek zamanlı olarak 
görüntülenebilmesi 
için oluşturulan, şarj 
istasyonlarının verilerini 
canlı olarak sağlayan ve veri 
değişimi ile diğer işlemlerin 
standart protokoller ve 
arayüz ile sağlandığı Kurum 
tarafından hazırlanan 
platformu" ifadesinde yer 
alan "mevcut" ibaresinden 
sonra gelmek üzere "halka 
açık" ibaresi eklendi.
kaynak: www.istanbulticaretgazetesi.com
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Bilgi ve İletişim: Dış Ticaret Birimi 0282 261 21 71 - 122

TEKİRDAĞ TSO YÖNETİM KURULU 
BAŞKANI, TOBB YÖNETİM KURULU 

ÜYESİ CENGİZ GÜNAY’DAN 24 TEMMUZ 
GAZETECİLER VE BASIN BAYRAMI MESAJI
Tekirdağ Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı ve TOBB Yönetim 
Kurulu Üyesi Cengiz Günay, her yıl 24 Temmuz'da kutlanan 'Gazeteciler ve 
Basın Bayramı' dolayısıyla bir mesaj yayınladı. Başkan Günay; "Basınımız; 
haber, düşünce ve bilgiyi tarafsız bir şekilde kamuoyuna ileterek, toplumun doğru 
bilgilendirilmesi konusunda çok önemli bir görevi yerine getiriyor. Bu görevi 
ilkeli ve tarafsız gazetecilik anlayışı içerisinde başarıyla yerine getiren basınımız, 
haber alma ve öğrenme hakkının layıkıyla kullanılmasına da hizmet ediyor. 
Cumhuriyetimizin Kurucusu Gazi Mustafa Kemal Atatürk; ‘Basın, milletin 
müşterek sesidir’ veciz ifadeleriyle basınımızın bu önemli misyonunu en güzel 
şekilde belirtmişlerdir. Hiç kuşku yok ki hürriyet ve demokrasi mücadelesi veren 
aziz milletimizin bu yolda aldığı mesafenin en büyük destekçisi yine basınımız 
olmuştur. Halkımızın haber alma hakkını hayata geçirme gayretiyle zor şartlarda 
görev yapan basın mensuplarımızı ve basın kuruluşlarımızın, 24 Temmuz 
Gazeteciler ve Basın Bayramı’nı en içten dileklerimle kutluyor, sevgi ve saygılar 
sunuyorum.”
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Tekirdağ İl Tarım ve Orman 
Müdürü'nden Yönetim 
Kurulu Başkanımız Cengiz 
Günay'a Ziyaret Gerçekleşti
Yönetim Kurulu Başkanımız Cengiz Günay, Tekirdağ İl Tarım ve Orman 
Müdürümüz Oktay Öcal'ı kurumumuzda misafir ederek, "Tarımsal Üretim 
Planlama Toplantısı" öncesinde istişarelerde bulundu.
 

28. Dönem Tekirdağ Milletvekilimiz Mestan 
Özcan, Başkanımız Cengiz Günay'ı Ziyaret Etti
28. Dönem Tekirdağ Milletvekilimiz Mestan Özcan kurumumuza ziyarette 
bulundu.

Ziyaretle ilgili açıklamada bulunan Başkanımız, TOBB Yönetim Kurulu Üyesi 
Cengiz Günay;" Tekirdağ TSO çatısı altında önceki dönemlerde yönetim kurulu 
başkan yardımcısı olarak birlikte çalıştığımız, kıymetli kardeşim 28. Dönem 
Tekirdağ Milletvekilimiz Sn. Mestan Özcan'ı kurumumuzda ağırladık. Şehrimizin 
ekonomik ve ticari hayatına ilişkin birçok proje konusunda değerlendirme yapma 
şansımız oldu. Değerli Vekilimize nazik ziyaretlerinden dolayı teşekkür ederim." 
dedi.

Hayvan çiftliklerinin üretim kapasitesi yeni tipolojiyle artırılacak
Tarım ve Orman Bakanlığı ile FAO tarafından 
başlatılan proje ile çiftliklerin ekonomik analizinin 
yapılması, güçlü ve zayıf yanlarının tespit edilerek 
yatırımlarının daha verimli planlanması sağlanacak.

Tarım ve Orman Bakanlığı’ndan edinilen bilgiye göre, 
Türkiye'de tarım sektörünün gayrisafi yurt içi hasıla 
içindeki payı 2022 yılı itibarıyla yüzde 6,5 oldu.

İstihdam edilen 31,5 milyon kişinin yaklaşık yüzde 
14,9'una karşılık gelen 4,7 milyonu stratejik sektör 
olarak nitelendirilen tarımda çalışıyor.

Çiftlik sistemleri de bu sektörde önemli paya sahip 
bulunuyor. Bu işletmelerin verimliliğini artırmak için 
yeni bir tipoloji geliştirilmesi hedefleniyor.

Tarım ve Orman Bakanlığı Hayvancılık Genel 
Müdürlüğü ile FAO'nun ortaklaşa yürüttüğü 
"Hayvancılık Faaliyeti Yapan Tarımsal İşletmelerin 
Tipolojisinin Geliştirilmesi Projesi" geçen ay 
başlatıldı.

Balıkesir'de pilot olarak başlatılan proje kapsamında, 
çiftlik tipolojisi veri toplama ve kapasite geliştirme 
programı uygulanacak. Böylece, projeyle hayvancılık 
faaliyetlerinde planlama ve programlama 
kapasitesinin geliştirilmesi amaçlanıyor.

Ülke şartlarına özel olarak "Sürdürülebilir Çiftlik 
Tipolojisi Eylem Planı" geliştirilerek başlatılan proje, 
hayvan çiftliklerinde yeni metotların uygulanmasına 
imkan verecek.

VERİMSİZ FAALİYETLERİN YERİNİ 
VERİMLİLERİ ALACAK

 Projeyle çiftliklerle ilgili göstergelerin kamu karar 
verici düzeyinde izlenebilmesine katkı sağlayacak 
bir araç oluşturulması hedefleniyor. Bu sayede 
politikaların etkileri analiz edilebilecek ve politika 
tavsiyesi geliştirilebilecek.

Çiftlik faaliyetlerinin çok disiplinli ve boyutlu 

olarak analiz edilmesini sağlayacak projeyle bu 
işletmelerin analizi yapılarak, güçlü ve zayıf yanları 
tespit edilecek. Bunlar da yatırımların planlanarak 
yapılmasının, verimsiz olanların daha verimlileriyle 
değiştirilmesinin önünü açacak.

 TİPOLOJİ NEDEN KULLANILIYOR?

 Tipoloji, ayırt etme yöntemi olarak tercih ediliyor. 
Bu yöntem, sosyal, operasyonel, üretim ve yapısal 
nitelikler bakımından çiftlik düzeyinde sektörel 
analiz ve eğilimi modelleyerek, ekonomik ve teknik 
analiz için işletmelerin tespitinin yapılmasına 
imkan veriyor. Ayrıca, işletmelerin ve sektörlerin 
karşılaştırılması, eğilimleri, değişim ve dönüşümleri 
izlenerek, öncelikleri ortaya konuluyor. Çiftlik 
düzeyinde sektörel analiz ve sunumlar yapılmasına 
imkan veren tipoloji sayesinde, bilimsel araştırma 
analizlerinin temeli oluşturularak verimliliğin 
artırılması sağlanmaya çalışılıyor.

kaynak: www.istanbulticaretgazetesi.com
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kaynak: www.istanbulticaretgazetesi.com/tr

Trafiğe haziranda 193 bin 
688 aracın kaydı yapıldı

Trafiğe haziranda 193 bin 688 aracın kaydı yapıldı, 
2 bin 698 aracın trafikten kaydı silindi. Böylece 
trafikteki toplam araç sayısı 190 bin 990 arttı.

Türkiye İstatistik Kurumu, haziran ayına ilişkin 
motorlu kara taşıtları istatistiklerini açıkladı.

Buna göre, haziranda trafiğe kaydı gerçekleştirilen 
taşıt sayısı geçen yılın aynı ayına kıyasla yüzde 77,2 
artarak 193 bin 688'e yükseldi. Söz konusu dönem-
de kaydı silinen taşıt sayısı da yüzde 15,4 azalışla 
2 bin 698'e geriledi. Böylece trafikteki toplam taşıt 
sayısı haziranda 190 bin 990 artış kaydetti.

Haziranda trafiğe kaydı yapılan taşıtların yüzde 
46,1'ini motosiklet, yüzde 39,1'ini otomobil, yüzde 
8,4'ünü kamyonet, yüzde 4,1'ini traktör, yüzde 
1,6'sını kamyon, yüzde 0,3'ünü minibüs, yüzde 
0,3'ünü otobüs ve yüzde 0,1'ini özel amaçlı taşıtlar 
oluşturdu.

Trafiğe kaydı yapılan taşıt sayısı haziranda aylık 
bazda yüzde 13,4 azaldı. Haziranda trafiğe kaydı 
yapılan taşıt sayısı aylık bazda kamyonda yüzde 
28,6, özel amaçlı taşıtta yüzde 27,2, minibüste 
yüzde 25,9, traktörde yüzde 19,1, kamyonette yüzde 
15,8, otomobilde yüzde 12,9, motosiklette yüzde 
11,9 ve otobüste yüzde 9 geriledi.

Trafiğe kaydı yapılan taşıt sayısı haziranda geçen 
yılın aynı ayına göre yüzde 77,2 arttı. Haziranda 
yıllık bazda trafiğe kaydı yapılan taşıt sayısı moto-
siklette yüzde 95,8, özel amaçlı taşıtta yüzde 79,3, 
kamyonette yüzde 75,9, otomobilde yüzde 74,7, 
minibüste yüzde 57,1, otobüste yüzde 16,6, trak-
törde yüzde 10 ve kamyonda yüzde 7 yükseldi.

TRAFİĞE KAYITLI ARAÇ SAYISI HAZİRAN 
SONU İTİBARIYLA 27,5 MİLYON OLDU

Trafiğe kayıtlı araç sayısı, 
haziranda geçen yılın 
aynı ayına göre yüzde 6,6 
artarak 25 milyon 810 bin 
799'dan 27milyon 525 bin 
301'e çıktı.

Haziran sonu itibarıyla 
trafiğe kayıtlı taşıtların 
yüzde 53,4'ünü otomobil, yüzde 16,6'sını moto-
siklet, yüzde 15,9'unu kamyonet, yüzde 7,8'ini trak-
tör, yüzde 3,4'ünü kamyon, yüzde 1,8'ini minibüs, 
yüzde 0,8'ini otobüs ve yüzde 0,3'ünü özel amaçlı 
taşıtlar oluşturdu.

DEVRİ YAPILAN ARAÇLAR

Haziranda 892 bin 197 taşıtın devri yapıldı. Devri 
yapılan taşıtların yüzde 65,4'ü otomobil, yüzde 
15,3'ü kamyonet, yüzde 13'ü motosiklet, yüzde 2,4'ü 
traktör, yüzde 1,8'i kamyon, yüzde 1,5'i minibüs, 
yüzde 0,4'ü otobüs ve yüzde 0,2'si özel amaçlı taşıt-
lardan meydana geldi.

Haziranda 75 bin 624 otomobilin trafiğe kay-
dı yapıldı. Bu otomobillerin ilk üç sırasında 
bakıldığında yüzde 14,7 ile Fiat, yüzde 11,7 ile 
Renault ve yüzde 9 ile Opel markaları yer aldı.

OCAK-HAZİRAN DÖNEMİNDE TRAFİĞE 
KAYDI YAPILAN OTOMOBİLLERİN YÜZDE 
67,2'Sİ BENZİNLİ

Ocak-haziran döneminde 1 milyon 57 bin 643 
taşıtın trafiğe kaydı yapıldı. Ocak-haziran döne-
minde geçen yılın aynı dönemine kıyasla trafiğe 
kaydı yapılan taşıt sayısı yüzde 81,9 artarak 1 mi-
lyon 57 bin 643 olurken trafikten kaydı silinen taşıt 

sayısı ise yüzde 23,4 azalarak 14 bin 753'e geriledi.

Böylece ocak-haziran döneminde trafikteki to-
plam taşıt sayısında 1 milyon 42 bin 890 adet artış 
gerçekleşti.

Yılın ilk yarısında trafiğe kaydı yapılan 434 bin 
818 otomobilin yüzde 67,2'si benzinli, yüzde 19,6'sı 
dizel, yüzde 8,6'sı hibrit, yüzde 3'ü elektrikli ve 
yüzde 1,6'sı LPG yakıtlılardan oluştu.

Haziran sonu itibarıyla trafiğe kayıtlı 14 milyon 706 
bin 162 otomobilin ise yüzde 36,4'ünün dizel, yüzde 
34,3'ünün LPG, yüzde 27,8'inin benzin, yüzde 
1,2'sinin hibrit ve yüzde 0,2'sinin elektrikli yakıt 
türüne sahip olduğu kayıtlara geçti.

Ocak-haziran döneminde trafiğe kaydı yapılan 434 
bin 818 otomobilin yüzde 35,7'sinin 1300 ve altı, 
yüzde 24,2'sinin 1401-1500, yüzde 20,6'sının 1301-
1400, yüzde 9,4'ünün 1501-1600, yüzde 6,4'ünün 
1601-2000, yüzde 0,7'sinin 2001 ve üstü motor 
silindir hacmine sahip olduğu görüldü.

Ocak-haziran döneminde trafiğe kaydı yapılan 
otomobillerin yüzde 33,2'si gri, yüzde 30,5'i beyaz, 
yüzde 12,2'si mavi, yüzde 9,9'u siyah, yüzde 7,4'ü 
kırmızı, yüzde 2,9'u yeşil, yüzde 2,5'i turuncu, 
yüzde 0,6'si kahverengi ve yüzde 0,6'sı sarı ren-
klerden oluştu.

Tarım ve Orman Bakanlığı 
ile FAO tarafından başlatılan 
proje ile çiftliklerin 
ekonomik analizinin 
yapılması, güçlü ve zayıf 
yanlarının tespit edilerek 
yatırımlarının daha verimli 
planlanması sağlanacak.

Tarım ve Orman 
Bakanlığı’ndan edinilen 
bilgiye göre, Türkiye'de tarım 
sektörünün gayrisafi yurt içi 
hasıla içindeki payı 2022 yılı 
itibarıyla yüzde 6,5 oldu.

İstihdam edilen 31,5 milyon 
kişinin yaklaşık yüzde 
14,9'una karşılık gelen 4,7 
milyonu stratejik sektör 
olarak nitelendirilen tarımda 
çalışıyor.

Çiftlik sistemleri de bu 
sektörde önemli paya sahip 
bulunuyor. Bu işletmelerin 
verimliliğini artırmak için 
yeni bir tipoloji geliştirilmesi 
hedefleniyor.

Tarım ve Orman Bakanlığı 
Hayvancılık Genel Müdürlüğü 
ile FAO'nun ortaklaşa 
yürüttüğü "Hayvancılık 
Faaliyeti Yapan Tarımsal 
İşletmelerin Tipolojisinin 

Geliştirilmesi Projesi" geçen 
ay başlatıldı.

Balıkesir'de pilot olarak 
başlatılan proje kapsamında, 
çiftlik tipolojisi veri toplama 
ve kapasite geliştirme 
programı uygulanacak. 
Böylece, projeyle hayvancılık 
faaliyetlerinde planlama ve 
programlama kapasitesinin 
geliştirilmesi amaçlanıyor.

Ülke şartlarına özel olarak 
"Sürdürülebilir Çiftlik 
Tipolojisi Eylem Planı" 
geliştirilerek başlatılan proje, 
hayvan çiftliklerinde yeni 
metotların uygulanmasına 
imkan verecek.

VERİMSİZ 
FAALİYETLERİN YERİNİ 
VERİMLİLERİ ALACAK

Projeyle çiftliklerle ilgili 
göstergelerin kamu karar verici 
düzeyinde izlenebilmesine 
katkı sağlayacak bir araç 
oluşturulması hedefleniyor. Bu 
sayede politikaların etkileri 
analiz edilebilecek ve politika 
tavsiyesi geliştirilebilecek.

Çiftlik faaliyetlerinin çok 
disiplinli ve boyutlu olarak 

analiz edilmesini sağlayacak 
projeyle bu işletmelerin analizi 
yapılarak, güçlü ve zayıf 
yanları tespit edilecek. Bunlar 
da yatırımların planlanarak 
yapılmasının, verimsiz 
olanların daha verimlileriyle 
değiştirilmesinin önünü 
açacak.

TİPOLOJİ NEDEN 
KULLANILIYOR?

Tipoloji, ayırt etme yöntemi 
olarak tercih ediliyor. Bu 
yöntem, sosyal, operasyonel, 
üretim ve yapısal nitelikler 
bakımından çiftlik düzeyinde 
sektörel analiz ve eğilimi 
modelleyerek, ekonomik ve 
teknik analiz için işletmelerin 
tespitinin yapılmasına 
imkan veriyor. Ayrıca, 
işletmelerin ve sektörlerin 
karşılaştırılması, eğilimleri, 
değişim ve dönüşümleri 
izlenerek, öncelikleri ortaya 
konuluyor. Çiftlik düzeyinde 
sektörel analiz ve sunumlar 
yapılmasına imkan veren 
tipoloji sayesinde, bilimsel 
araştırma analizlerinin temeli 
oluşturularak verimliliğin 
artırılması sağlanmaya 
çalışılıyor.

Hayvan çiftliklerinin üretim 
kapasitesi yeni tipolojiyle artırılacak

kaynak: www.istanbulticaretgazetesi.com

kaynak: www.istanbulticaretgazetesi.com
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Modernize Edilen Pazarkule Gümrük Kapısı Hizmete Açıldı
Pazarkule Gümrük Kapısı, Türkiye 
Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) 
Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu ve 
Ticaret Bakanı Prof. Dr. Ömer Bolat’ın 
katıldığı tören ile hizmete açıldı. 
Hisarcıklıoğlu, modernize edilen 
Pazarkule Sınır Kapısı'nın açılışında, 
ekonominin temel kuralının ticaret 
varsa para, para varsa zenginlik, 
zenginlik varsa huzur olduğunu ve 
TOBB olarak bu vizyonla hareket 
ettiklerini söyledi.
AK Parti hükümetinin olumlu 
yaklaşımıyla dünyada bir ilki 
gerçekleştirerek sınır kapılarını 
Yap-İşlet-Devret (YİD) modeliyle 
modernize ettiklerini ifade eden 
Hisarcıklıoğlu, yenilemeleri yaparken 
devlete maliyet yüklemediklerinin 
altını çizdi.

Bugüne dek 12 sınır kapısını 
en ileri teknolojiyi kullanarak 
tamamen yenilediklerini ifade eden 
Hisarcıklıoğlu, şunları kaydetti: 
"Modernize ettiğimiz kapılarda, 
bekleme süreleri yarı yarıya azaldı, 
geçiş hacmi katlanarak arttı. Bütün 
bunlar için, Oda-Borsa camiası olarak, 
tam 650 milyon dolarlık yatırım 
yaptık. Yani devleti bu kadar para 
harcamaktan kurtardık. Bu kapılardan 
elde edilen gelirden de devletimiz 340 
milyon dolar daha fazla vergi geliri 
sağladı. Demek ki Oda-Borsa camiası 
olarak, devletimizin kasasına 1 milyar 
dolar kazandırmış olduk. Bundan da 
sadece devlet değil, özel sektörümüz 
ve üyelerimiz de kazandı.

Ülkemizden karayoluyla yapılan 
ihracatın yüzde 85’i modernize edilen 
kapılardan geçiyor. Yeni kapılar 
sayesinde, mal taşıyan tırların bekleme 
süreleri kısaldı. Özel sektörümüz 
navlun masrafından tasarruf etti. 
Ayrıca ülkemize gelirken, Türkiye’nin 
görünen ilk yüzü olan çağdaş, güvenli 
ve konforlu tesislerimizle ülkemizin 
prestijini de yükselttik. Kamu ve özel 
sektör ortaklığıyla hayata geçirdiğimiz 
bu proje, dünyada da büyük beğeni 
topladı. Birleşmiş Milletler tarafından 
ilk defa, Türkiye’nin bir projesi, dünya 
çapında en iyi örnek olarak seçildi ve 
gösterildi. Bütün dünyaya ‘eğer sınır 
geçişlerinizi hızlı hale getirecekseniz, 

güvenli hale 
getirecekseniz, 
Türkiye’nin 
yaptığı gibi 
yapın’ dediler. 
Tecrübe ve 
bilgimizi 
dünyaya ihraç 
etme noktasına 
geldik. İslam 
Ticaret-Sanayi 
Odası ile 
birlikte yeni 
bir girişim 
başlattık. 
İslam İşbirliği 
Teşkilatı üyesi 
olan 57 İslam 
ülkesindeki 
kara gümrük 
kapılarını 
modernize etmeyi amaçladık. 
Yakında faaliyete geçecek bu 
ortak iştirakimizle birlikte küresel 
piyasalarda da ismimizi duyurmuş 
olacağız."

Hisarcıklıoğlu, modernize edilen 
Pazarkule Sınır Kapısı ile ticaret 
ve turizmin hız kazanacağını, 
Kapıkule'nin yükünün azalacağının 
altını çizdi.

-Ticaret Bakanı Bolat

Ticaret Bakanı Ömer Bolat, 
Bakanlık olarak Türkiye'nin 2023 
yılı hedefleri ve "Türkiye Yüzyılı" 
vizyonu çerçevesinde, ticaret 
politikalarını belirlediklerini, küresel 
gelişmeleri takip ettiklerini, iç ticareti 
düzenlemek ve ihracatı artırmak için 
çalıştıklarını söyledi.

Türkiye'nin doğu-batı ticaret 
ekseninde kıtaları birbirine bağlayan 
kara, hava, deniz ve demir yolu 
ticaret koridorları üzerinde yer 
aldığını anımsatan Bolat, Türkiye'nin 
bu avantajlı konumundan hak 
ettiği faydayı sağlaması, liman ve 
taşıma altyapılarının kapasitesinin 
artırılmasına, gümrük işlem ve 
geçişlerinin kolaylaştırılmasına bağlı 
olduğuna dikkati çekti.

Bolat, geçen yıl Türkiye'nin 

ihracatının yüzde 59'unun deniz, 
yüzde 31'inin kara ve yüzde 8'inin 
hava yoluyla yapıldığına işaret etti.

Bolat, Kapıkule, Hamzabeyli ve 
İpsala sınır kapılarında 2021 yılında 
giriş-çıkış yapan toplam ticari araç 
sayısının 1 milyon 485 bin iken geçen 
yıl bu sayının 1 milyon 638 bine 
ulaştığını belirtti.

Yüksek hacimli trafiğin hızlı ve 
güvenli şekilde yönetilebilmesi 
ve gümrük kapılarında oluşan 
yığılmaların önüne geçilmesinin 
sağlanabilmesi, gümrük kapılarında 
yeni bir anlayışın hayata geçirilmesini 
gerekli kıldığını dile getiren 
Bolat, bu doğrultuda gümrük 
hizmetlerinin daha hızlı ve güvenli 
gerçekleştirilebilmesi amacıyla, 
değişen ticari koşulları da dikkate 
alarak, bütçe imkanları yanında 
Yap-İşlet-Devret Modeli'yle de (YİD) 
, gümrük kapılarının yenilenmesine 
yönelik yatırımlara devam ettiğinin 
altını çizdi.

- GTİ projeleri

TOBB Gümrük ve Turizm İşletmeleri 
AŞ Başkanı Arif Parmaksız da 
Pazarkule Sınır Kapısı modernize 
çalışmasının 100 milyon liralık 
bütçeyle yapıldığını belirtti.

Ardahan Türközü Sınır Kapısı'nın 
modernizasyonunun tamamlandığını, 

kısa sürede açılışının yapılacağını 
ifade eden Parmaksız, Gürbulak 
Sınır Kapısı'nın modernizasyonun da 
2024'te tamamlanacağını belirtti.

Parmaksız, İstanbul Erenköy 
Gümrük Müdürlüğünün Tuzla 
ilçesine taşınmasına ilişkin proje 
çalışmalarının da başladığını sözlerine 
ekledi.

- Modernizasyon hakkında

Edirne'nin merkeze bağlı Karaağaç 
Mahallesi'nde bulunan sınır kapısında 
iki yıl önce aralık ayında başlatılan 
modernizasyon çalışmaları bu yılın 
mayıs ayında tamamlandı.

Modernizasyon sonrası sınır kapısında 
bir giriş ve bir çıkış olan peron sayısı, 
3 giriş ve 3 çıkış olmak üzere 6'ya 
çıkarıldı. Gümrük sahasının 4 bin 
metrekarelik kullanım alanı da 22 bin 
metrekareye kadar genişletildi.

Yenileme çalışmaları sonrası modern 
görünüme kavuşan Pazarkule'de 
arama hangarı, sosyal donatılar, 
personel binalarının yanı sıra yolcu 
binasında idari üniteler, zemin katta 
mağazalar yer alıyor.

Sınır kapısında, X-Ray ofisi, mobil 
X-Ray ve köpek eğitim merkezi, 
Kaçakçılık ve İstihbarat Müdürlüğü 
binası da bulunuyor.

TOBB Sigorta Acenteleri İl 
Delegeliği Seçimi Sonrasında 

Başkanımıza Ziyaret Gerçekleşti
Türkiye Odalar ve Borsalar 
Birliği Sigorta Acenteleri 
İl Delegeliği seçimleri 
odamız hizmet binasında 
gerçekleştirildi. Tekirdağ 
İl Delegeliği için aday olan 
Mehmet Kara, Ufuk Anıl, 
Hüseyin Toker, Kerem Yılmaz 
ve Mehmet Eskicioğlu seçim 
bitiminde Başkanımız, TOBB 
Yönetim Kurulu Üyesi Cengiz 
Günay'ı ziyaret ettiler.

Gerçekleşen seçimlerin 
camiamıza hayırlı olmasını diler, 
katılım sağlayan, oy kullanan 
üyelerimize teşekkür ederiz.
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